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PROTOKÓŁ Nr XLIX/2010 

z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno 

w dniu 1 lipca 2010r. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Barbara Koza otworzyła o godzinie 17:06 obrady XLIX sesji 

Rady Gminy Leszno w dniu 1 lipca 2010r. Przewodnicząca powitała Wójtów: Pana Andrzeja 

Cieślaka i Pana Grzegorza Banaszkiewicza, Panią Skarbnik Urszulę Jeziorską, Pana 

Mecenasa Pawła Tyńca oraz Radnych, Sołtysów i przybyłych mieszkańców gminy. 

Przewodnicząca poinformowała, że listę obecności podpisało 13 Radnych, (nieobecni  Radni 

Marek Lipiński i Włodzimierz Pytlakowski) czyli posiedzenie jest prawomocne do 

podejmowania uchwał.  

Przewodnicząca odczytała planowany porządek obrad : 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich obrad tj. z dnia 20.05.2010 r. oraz z dnia 

31.05.2010 r. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej. 

5. Interpelacje i zapytania Radych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 

2010. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Leszno. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się odszkodowania 

przysługującego Gminie Leszno. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na 

raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających 

Gminie Leszno i jej jednostkom podległym. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na nieodpłatne przejęcie 

nieruchomości.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych  

z mieszkańcami gminy Leszno. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z gminnych placów 

zabaw znajdujących się na terenie gminy Leszno. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.  

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie posiedzenia.     

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 
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Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie 

porządku obrad? Nikt nie zgłosił uwag. Przewodnicząca powiedziała, że poddaje pod 

głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

porządek obrad. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołów  z poprzednich obrad tj. z dnia 20.05.2010 r. oraz z dnia 

31.05.2010 r. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że protokoły był omawiany na 

posiedzeniach Komisji Statutowych. Następnie zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie 

protokołów? Nikt nie zgłosił uwag. Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołów z poprzednich obrad tj.  z dnia 20.05.2010r.   oraz z dnia 31.05.2010 r.                                                                                                         

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

protokoły z poprzednich obrad tj. z dnia 20.05.2010r.   oraz z dnia 31.05.2010 r. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokoły  został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta o zabranie głosu. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy podziękował Pani Przewodniczącej i powitał wszystkich 

obecnych. Powiedział, że zacznie od inwestycji zapisanych w budżecie na bieżący rok. 

Poinformował, że w ostatnim czasie zostało podpisanych kilka ważnych umów, m.in.  umowę  

na „Budowę kanalizacji od ul. Warszawskiej do  miejscowości Zaborówek”. Przetarg wygrała 

firma „Wodrol Rzeszów”, która wykona inwestycję za kwotę 3.200.000 zł brutto. 

Rozpoczęcie prac planowane jest na drugą połowę lipca ze względu na ciągle zbyt wysoki 

poziom wód gruntowych, który uniemożliwia rozpoczęcie prac w terenie.  

Koleją inwestycją jest „Przebudowa placu przed Urzędem”, została już podpisana umowa na 

wykonanie tej inwestycji i jak zapewne państwo zauważyliście prace już się rozpoczęły. 

Wójt poinformował, że w drodze przetargu został również wyłoniony wykonawca odcinka 

drogi we wsi Powązki. Wpłynęły trzy oferty przetargowe, a najtańsza złożona przez firmę 

Efekt z Warszawy jest nieco wyższa od kwoty przeznaczonej w budżecie na tą inwestycję, 

dlatego konieczne jest dołożenie środków finansowych na ta inwestycję. Zostało to ujęte w 

zmianach do budżetu więc jeśli Państwo Radni wyrażą zgodę na wprowadzenie 

proponowanych zmian, to po sesji będziemy mogli podpisać umowę z wykonawcą i ustalić 

termin rozpoczęcia prac. 

Wójt powiedział, że w związku z inwestycjami złożonych zostało kilka wniosków m.in. 

wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Warszawie na pożyczkę na inwestycję „Budowa kanalizacji do miejscowości Zaborówek” 

oraz wniosek o płatność i dokumenty do kontroli dotyczące rozliczenia inwestycji potocznie 

nazywanej „ul. Tuwima” co ma oczywiście związek z oczekiwaniami Jednostki 

Wdrożeniowej Funduszy Unijnych dla województwa mazowieckiego. 
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Wójt poinformował, że zakończona została budowa wszystkich punktów świetlnych, które 

były ujęte w zadaniach sołeckich, zostało do zrobienia jeszcze kilka odcinków dróg i 

przejdziemy do realizacji pozostałych zadań sołeckich. Powiedział, że do końca lipca 

wszystkie te zadania powinny zostać wykonane. 

Następnie Wójt przeszedł do omawiania spraw bieżących. 

Podziękował sołtysom wsi : Wąsy Wieś, Wąsy Kolonia, Czarnów, Łubiec, Kępiaste, 

Powązki, Gawartowa Wola, Szarkówek za pomoc w zorganizowaniu akcji i za przekazanie 

darów dla powodzian. Dary w postaci paszy dla zwierząt zostały przekazane do trzech gmin: 

Gąbin, Słubice i Sandomierz. Do Gąbina i Słubic transport zorganizowany został przez 

Starostwo, natomiast do Sandomierza transport organizowały inne gminy a my się tylko 

dołożyliśmy. Wójt poprosił o przekazanie podziękowań wszystkim darczyńcom. 

Wójt powiedział, że jak wiadomo zakończył się rok szkolny, obaj z Panem Grzegorzem 

uczestniczyli w szkolnych uroczystościach.  

Wójt wspomniał, że za nami I tura wyborów prezydenckich, które na terenie naszej gminy 

przebiegły bez jakichkolwiek zakłóceń, a wyniki wyborów umieszczone zostały na gminnej 

stronie internetowej. 

Poinformował, również że odbyła się jeszcze jedna miła uroczystość związana z XX-to 

leciem samorządu na terenie naszej gminy. Podziękował Radnym za upieczenie pysznych 

ciast i za zaangażowanie w przygotowanie uroczystości. Następnie Wójt wraz z 

Przewodniczącą Rady wręczył dyplomy i książki osobom, których nie było na uroczystości 

XX-to lecia samorządu w dniu 26.06.2010 r. Dyplomy otrzymali sołtysi którzy najdłużej 

pełnią swoje funkcje: sołtys wsi Łubiec Pan Bohdan Mostek, sołtys wsi Wąsy Wieś Pan 

Adam Zdanowski, sołtys wsi Korfowe Pan Wiesław Gawart. Zgromadzeni nagrodzili 

wyróżnionych brawami. 

Wójt poinformował, że odbyła się już pierwsza zbiórka odpadów u „źródła” i o ile na osiedlu 

Rybno zainteresowanie ze strony mieszkańców jest niemal 100% , to na osiedlu w Lesznie 

uczestnictwo w akcji zadeklarowało ok. 60% mieszkańców. Poprosił Radnego Kuźmińskiego 

aby namawiał mieszkańców na udział w tej akcji. Wójt przypomniał, że zbiórka odpadów 

odbywa się w każdy drugi piątek miesiąca więc jest jeszcze tydzień na przystąpienie do 

zbiórki. Wójt powiedział, że liczy na to, iż w przyszłym roku już cała gmina zostanie objęta tą 

akcją – oczywiście dotyczy to domów jednorodzinnych. Przy domach wielorodzinnych będą 

musiały pozostać kontenery do segregacji odpadów, gdyż nie ma innej możliwości. 

Wójt poinformował, że działa już komisja „po deszczowa”, która ocenia stopień szkód jakie 

wyrządziły długotrwałe opady w gospodarstwach rolnych na terenie naszej gminy. Do oceny 

zostały już tylko trzy wsie Gawartowa Wola, Czarnów i Wąsy. Państwo Sołtysi mogą 

informować zainteresowanych mieszkańców, że do wtorku komisja powinna zakończyć 

swoją pracę w terenie. 

Ad. 5 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady – zapytała czy ktoś ma jakieś interpelacje lub 

zapytania? 

Nikt nie zgłosił interpelacji. 
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Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2010. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik. 

Jeziorska – Skarbnik Gminy -powiedziała, że ogółem plan dochodów zwiększamy o kwotę 

2.977.200, 00 zł,  natomiast plan wydatków zwiększamy o kwotę 2.027.200,00 zł.  

W dziale 600 Transport i łączność wprowadzamy do planu dochodów środki w wysokości 

2.700.017,00 zł na dofinansowanie zrealizowanego w 2009 r. Projektu „Poprawa gminnego 

układu komunikacyjnego łączącego drogi wojewódzkie Nr 580 i 579”. Aktualnie czekamy na 

środki z funduszy unijnych. Kontrola merytoryczna jest już za nami i wniosek o płatność 

przeszedł do kontroli ostatecznej, zatwierdzającej. 

W dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa –wprowadzamy do 

planu dochodów kwotę 250.000,00 zł w tym:  dotację celową  w wysokości 150.000,00 zł na 

podstawie Promesy z dnia 6.04.2010r. z Oddziału Wojewódzkiego Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych RP woj. Mazowieckiego oraz dotację w wysokości 100.000,00 zł na 

podstawie pisma  z 25 marca 2010r. z Komendy Wojewódzkiej Państwowej Straży Pożarnej 

w Warszawie z przeznaczeniem na zakup nowego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla 

OSP Zaborów.  

W dziale756– zwiększamy dochody o kwotę 10.637,00 zł na podstawie Decyzji Wojewody 

Mazowieckiego Nr 79 z dnia 28.05.2010r.z tytułu rekompensaty utraconych dochodów w 

2009r. z  podatku od nieruchomości w parkach narodowych .   

W dziale758 Różne rozliczenia – zwiększono plan dochodów z tytułu odsetek od środków na 

rachunku bankowym gminy o kwotę 16.546,00 zł z  w związku z wyższymi dochodami niż 

planowano. 

Pani Skarbnik postanowiła, że zanim przejdzie do omawiania wydatków, wyjaśni skąd wzięła 

się różnica między wprowadzonymi dochodami a wydatkami w wysokości 950.000 zł. Kwota 

ta nie została rozdysponowana ze względu na informację z WFOŚiGW , że nasza gmina 

otrzyma jedynie 700.000 zł  na zadania inwestycyjne związane z budowa kanalizacji. Na 

chwilę obecną nie ma w budżecie pokrycia finansowego na opłacenie zadań projektowych 

kanalizacji. W związku z tym istniałaby konieczność zaciągnięcia kolejnego kredytu, a 

pozostawienie w budżecie przedmiotowej kwoty pozwoli na zmniejszenie stopnia zadłużenia 

do 43 %.  

Następnie Pani Skarbnik przeszła do omawiania wydatków budzetu. 

W dziale 010 Rolnictwo i łowiectwo zwiększamy plan wydatków o kwotę 200.000,00 zł 

łącznie w tym:  kwotę 150.000,00 zł  przeznaczono na zakup, montaż i uruchomienie stacji 

zlewczej ścieków na przepompowni głównej przy ul. Fabrycznej 24  oraz na modernizację 

szaf sterowniczych przepompowni sieciowych PS1, PS2,  kwotę 40.000,00 zł na wykonanie 

projektu do realizacji zadania p.n. „Budowa kanalizacji w osiedlu Fabryczna w Lesznie” . 

Zadanie to zostało wpisane do wieloletniego programu inwestycyjnego,  koszt szacunkowy 

zadania to 640.000 zł, a realizacja zadania przewidziane zostało na lata 2011 2012. W tym 

dziale przewidziano również wydatek w wysokości 10.000,00 zł na zakup pompy  głębinowej 

do stacji uzdatniania wody we wsi Gawartowa Wola.  

W dziale 600 Transport i łączność zwiększamy plan wydatków o kwotę 277.000,00 zł łącznie  

w tym:  kwotę 200.000,00 zł przeznaczono na bieżące utrzymanie dróg z powodu 

wyczerpania  środków na w/w cel, kwotę  12.000,00 zł na realizację zadania p.n. „ 

Modernizacja odcinka drogi we wsi Powązki”(wyższe koszty niż przewidywano inwestycji – 

całkowity koszt 102.000 zł) oraz wprowadzono do planu wydatków środki  w wysokości 

50.000,00 zł na realizację zadania inwestycyjnego p.n. „ Modernizacja odcinka drogi we wsi 

Kępiaste” , kwotę  15.000,00 zł na wykonanie projektu p.n.” Modernizacja ulicy Młynarskiej 

w Lesznie” (szacunkowy koszt zadania to 400.000 zł, zostało ono ujęte w wieloletnim 

programie inwestycyjnym).  
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W dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa zwiększamy plan wydatków o kwotę 179.454,00 zł 

łącznie w tym:   kwotę  40.000,00 zł przeznaczono na realizację zadania p.n. „Modernizacja 

wielofunkcyjnego budynku na potrzeby społeczności lokalnej we wsi Gawartowa Wola”, 

kwotę 80.000,00 zł na realizację zadania p.n. „Urządzenie centrum wsi Leszno”, kwotę 

25.000,00  na wykonanie projektu do realizacji zadania p.n. „Rozbudowa gminnego budynku 

w Czarnowie”,  kwotę 31.000,00 zł na pokrycie kosztów związanych z aktualizacją ewidencji 

gruntów i budynków w obrębie wsi Grądy oraz kwotę 5.000,00 zł  przeznaczono na  remont 

budynku  gminnego w Zaborowie – remont dachu na budynku poczty.  

W dziale 710 Działalność usługowa zwiększamy plan wydatków o kwotę 1.200,00 zł z 

przeznaczeniem na   wynagrodzenie za wydanie opinii urbanistycznych .                                                                              

 W dziale 750 Administracja publiczna zwiększamy plan wydatków o 110.000,00 zł, w tym 

23.275,00 zł na koszty związane z zatrudnieniem pracownika ds. inwestycji oraz 86.725,00 zł 

na remonty budynku Urzędu Gminy (sali konferencyjnej i łazienek) oraz zakup wyposażenia i 

inne koszty funkcjonowania Urzędu. Ponadto zwiększamy plan wydatków o kwotę  30.000,00 

zł na promocję gminy, w tym  kwotę 3.000,00 zł na wynagrodzenia bezosobowe.  

W dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa- w rozdziale 75412 

Ochotnicze Straże Pożarne wprowadzamy środki z dotacji celowych w wysokości 250.000,00 

zł łącznie na zakup wozu bojowego dla OSP Zaborów . W rozdziale 75404 Komendy 

wojewódzkie Policji wprowadzamy do planu wydatków kwotę w wysokości 25.000,00 zł na 

rekompensatę  pieniężną za pełnienie  dodatkowych patroli na terenie Gminy Leszno.  

W dziale 801 Oświata i wychowanie zwiększamy plan wydatków o łączną kwotę 320.000,00 

zł w tym dla Szkół Podstawowych łącznie 160.000,00 zł  (dla Szkoły Podstawowej w 

Lesznie- 90.000,00 zł, dla Szkoły Podstawowej w Zaborowie-70.000,00 zł, są to środki w 

całości przeznaczone na remonty budynków) oraz w rozdziale 80104 Przedszkola dla 

Przedszkola w Lesznie- 90.000,00 zł z przeznaczeniem na remonty bieżące  budynków i  dla 

Przedszkola w Zaborowie 70.000,00 zł na adaptację pomieszczenia  na salę dla dzieci .   

W dziale 852 Pomoc społeczna zwiększamy plan wydatków o kwotę  50.000,00 zł na 

realizację zadań własnych gminy w zakresie opłat za pobyt podopiecznych w Domach 

Pomocy Społecznej ze względu na większe koszty utrzymania oraz na zwiększenie się liczby 

podopiecznych. 

W dziale 854 Edukacyjna opieka wychowawcza zwiększamy plan wydatków o kwotę 

3.000,00 zł  na wypłatę stypendiów dla dzieci. Zmiana ta wynika ze zmiany ustawy o 

finansach publicznych, w których zapis o stypendiach mówi, że dofinansowanie ze środków 

budżetu państwa nie może przekraczać 80 % wydatków na ten cel, dlatego konieczny jest 

udział środków własnych na finansowanie tego przedsięwzięcia. 

Kolejna zmiana to dział 900 Gospodarka komunalna  i ochrona środowiska zwiększamy plan 

wydatków o kwotę 100.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup samochodu dostawczego dla 

potrzeb gospodarki komunalnej gminy.  

W dziale 926 Kultura fizyczna i sport zwiększamy plan wydatków o kwotę 480.000 zł z tego 

430.000,00 zł na realizację zadania p.n. „Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego przy 

ul. Szkolnej w Lesznie” oraz 50.000,00 zł na prowadzenie zajęć sportowych z piłki nożnej dla 

dzieci.  

Pani Skarbnik poinformowała, że do zmian został dołączony załącznik obejmujący plan 

dochodów i wydatków ZSP w Lesznie. Jest to plan rachunku dochodów własnych. Pani 

Skarbnik zaznaczyła, że wszystkie załączniki do uchwały zostały zaktualizowane zgodnie z 

omówionymi zmianami. Dodatkowo do uchwały została dołączona prognoza kwoty długu i 

spłat na rok 2010 i lata następne. 

Pani Jeziorska powiedziała, że w § 2 uchwały zapisane zapisało udzielenie Wójtowi 

upoważnienia do dokonywania zmian w planie budżetu polegających na przeniesieniu 

wydatków pomiędzy paragrafami i rozdziałami w ramach działów na wynagrodzenia za 
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stosunku pracy. Pani Skarbnik powiedziała, że jest to konieczne z tego względu, że dokonanie 

nawet drobnych przeniesień. Zaznaczyła, że upoważnienie to będzie wykorzystywane tylko w 

uzasadnionych sytuacjach.  

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady podziękowała Pani Skarbnik i  zapytała czy ktoś 

jeszcze ma jakieś pytania do tego projektu uchwały? Pytań nie zgłoszono więc 

Przewodnicząca podała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XLVII/267/2010 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 

2010. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Wyjaśniła, że na sesję przybył Radny – Marek Lipiński, stąd wynika liczba osób biorących 

udział w głosowaniu.  

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Leszno. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że do projektu uchwały została 

dołączona ocena aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Leszno opracowana przez dr inż. arch. Małgorzatę Mirecką. Ocena ta 

jest dosyć obszerna ale z opinii wynika, że dalsza realizacja polityki przestrzennej naszej 

gminy w oparciu o to studium, które posiadamy na dzień dzisiejszy jest niemożliwa, dlatego 

należy przystąpić do sporządzenia zmiany studium, aby doprowadzić do tego, że studium 

będzie zgodne pod względem formalnym i merytorycznym z obowiązującymi przepisami. 

Przewodnicząca powiedziała, że w załączeniu otrzymaliśmy również opinię Komisji 

Urbanistyczno-Architektonicznej w gminie Leszno w sprawie oceny tej aktualności. 

Powiedziała, że stanowisko Komisji Urbanistyczno – Architektonicznej jest zgodne z oceną 

wystawioną przez Panią Mirecką.  

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady   odczytała projekt uchwały. Następnie zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania do tej uchwały?  

Sławomir Liszkiewicz – Radny – zapytał dlaczego na załączniku graficznym do uchwały nie 

zostały zaznaczone miejscowości Roztoka, Łubiec i Kępiaste oraz Julinek? 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy wyjaśnił, że jest to mapa poglądowa na której zostały 

zaznaczone granice administracyjne gminy Leszno, co oznacza oczywiście, że wymienione 

przez Radnego miejscowości oczywiście należą do zaznaczonego obszaru. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  zapytała czy są jeszcze jakieś pytania do tej uchwały?  

Pytań nie zgłoszono więc Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XLIX/273/2010 w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Leszno. 

 Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Mieszkanka wsi Kępiaste – porosiła o możliwość zabrania głosu 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady udzieliła pozwolenia. 

Mieszkanka wsi Kępiaste – podziękowała w imieniu mieszkańców wszystkim Radnym z 

Przewodniczącą na czele oraz Panom Wójtom za przyjęcie przedmiotowej uchwały.  
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Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się odszkodowania 

przysługującego Gminie Leszno. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że na potrzeby inwestycji drogowej tj. 

drogi wojewódzkiej nr 580 zatwierdzono decyzją Wojewody podział działki nr 429/56 

położonej w Lesznie. W wyniku podziału zlatała wydzielona działka o nr ew. 429/61, która na 

mocy ww. decyzji przeszła na własność Skarbu Państwa. W kwietniu br. Mazowiecki Zarząd 

Dróg zwrócił się z prośbą o zrzeczenie się przysługującego Gminie Leszno odszkodowania za 

przedmiotowa działkę. Jak wiadomo zrzeczenie się odszkodowania wymaga podjęcia przez 

Radę Gminy odpowiedniej uchwały i stąd właśnie mamy projekt uchwały. Przewodnicząca 

powiedziała, że na przedmiotowej działce planowane jest umieszczenie zbiornika 

retencyjnego.  

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, po czym zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania do tej uchwały?  

Pytań nie zgłoszono więc Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XLIX/274/2010 w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się odszkodowania 

przysługującego Gminie Leszno. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na 

raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających 

Gminie Leszno i jej jednostkom podległym. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że do uchwały został dołączony Program 

pomocy de minimis udzielanej podmiotom prowadzącym działalność gospodarczą w zakresie 

wierzytelności Gminy Leszno lub jej jednostek. Program zawiera ogólne założenia, formy 

pomocy oraz warunki dopuszczalności udzielania tej pomocy. Przewodnicząca powiedziała, 

że Program ten ma obowiązywać do 31 grudnia 2013 r., a beneficjentami pomocy będą 

podmioty gospodarcze prowadzące działalność gospodarczą, będące zobowiązane wobec 

Gminy Leszno lub jej jednostek organizacyjnych z tytułu należności pieniężnych, do których 

nie stosuje się przepisów ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. – Ordynacja podatkowa. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  odczytała projekt uchwały, po czym zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania do projektu uchwały? Pytań nie zgłoszono więc Przewodnicząca 

poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XLIX/275/2010 w sprawie zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania 

na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie 

Leszno i jej jednostkom podległym. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie, 

ponieważ Radna – Teresa Kacprzak opuściła obrady sesji. 
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na nieodpłatne przejęcie nieruchomości.  

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że mieszkańcy wsi Feliksów zamieszkali  

przy ul.Świerkowej, którą stanowią działki o nr ew. : 24/7, 24/13, 25/6, 25/12 zwrócili się do 

Pana Wójta – Andrzeja Cieślaka z prośbą o wyrażenie zgody na nieodpłatne przejęcie na 

własność gminy tej ulicy. Wnioskodawcy zobowiązali się do pokrycia kosztów notarialnych i 

pozostałych kosztów związanych z tym przejęciem. Zgodnie z opinią radcy prawnego w 

przypadku wyrażenia zgody przez Radę Gminy brak jest przeszkód do nieodpłatnego 

przejęcia przedmiotowych działek drogowych przez Gminę. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  odczytała projekt uchwały, po czym zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania do projektu uchwały? Pytań nie zgłoszono więc Przewodnicząca 

poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XLIX/276/2010 w sprawie wyrażenia zgodny na nieodpłatne przejęcie 

nieruchomości.  

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych  

z mieszkańcami gminy Leszno. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że do uchwały dołączony jest załącznik 

określający zasady i tryb przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami gminy 

Leszno. W uzasadnieniu podano, że w dniu 12 marca 2010r. weszła w życie nowelizacja 

ustawy  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Znowelizowana ustawa 

zobowiązuje organ stanowiący samorządu terytorialnego do określenia szczegółowego 

sposobu konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 

dotyczących działalności statutowej tych organizacji. Konsultacji podlega również roczny lub 

wieloletni program współpracy Gminy Leszno z organizacjami pozarządowymi. W 

przypadku zaistnienia sytuacji wymagającej konsultacji społecznych z mieszkańcami, 

niniejsza uchwała będzie podstawą do ich przeprowadzenia. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  odczytała projekt uchwały, po czym zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania do projektu uchwały?  

Leszek Kitliński – Mieszkaniec Leszna  zapytał czy projekt uchwały był konsultowany z 

organizacjami pozarządowymi. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że jest to uchwała Rady i nie musi być 

konsultowana.  

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  zapytała czy są jeszcze jakieś pytania do projektu 

uchwały? Pytań nie zgłoszono więc Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. 
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Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XLIX/277/2010 w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych z mieszkańcami gminy Leszno. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z gminnych placów 

zabaw znajdujących się na terenie gminy Leszno. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że do projektu uchwały został dołączony 

Regulamin korzystania z gminnych placów zabaw. Przewodnicząca stwierdziła, że jest to 

krótki załącznik więc go odczyta: Plac zabaw dla dzieci to ogólnodostępny teren, który służy 

zabawie, rekreacji i wypoczynkowi dzieci w wieku przedszkolnym i szkolnym od 3lat do lat 

12 i jest dostępny od godz. 7:00 do godz. 21:00. Dzieci poniżej 7 roku życia mogą przebywać 

na terenie placu zabaw tylko pod opieką dorosłych, natomiast dzieci powyżej 7 roku życia za 

zgodą osoby dorosłej. Z urządzeń zabawowych i wyposażenia należy korzystać zgodnie z ich 

przeznaczeniem. Korzystając z placu zabaw należy zachować bezpieczną odległość od 

urządzeń będących w użyciu. Zabrania się wstępu na plac zabaw osobom pod wpływem 

alkoholu lub środków odurzających. Na terenie placu zabaw zabrania się w szczególności: 

organizowania gier zespołowych w pobliżu urządzeń zabawowych oraz jazdy na rowerze i 

innych pojazdach mechanicznych, wchodzenia na jakiekolwiek elementy konstrukcji 

urządzeń zabawowych, które nie służą do siadania lub stania, korzystania z urządzeń 

zabawowych przez więcej niż jedno dziecko na jednym miejscu, dewastowania urządzeń 

zabawowo – rekreacyjnych i innych elementów zabudowy, zaśmiecania terenu, 

wprowadzania zwierząt. Za wypadki spowodowane nieprzestrzeganiem niniejszego 

regulaminu ponosi odpowiedzialność osoba dorosła sprawująca opiekę nad korzystającym z 

placu zabaw. Wszelkie nieprawidłowości można zgłaszać Administratorowi placu zabaw lub 

Policji. Osoby nie stosujące się do powyższych zasad podlegają odpowiedzialności za 

wykroczenia, karnej i cywilnej na podstawie stosownych przepisów. Administratorem placu 

zabaw jest Urząd Gminy w Lesznie, ul. Al. Wojska  

Polskiego 21, w Lesznie. 

Zyta Jędraszka – Radna zwróciła uwagę, że w punkcie pierwszym regulaminu ustalono dolną 

granicę wiekową dzieci korzystających z placu zabaw na 3 lata, a jak wiadomo na plac 

przychodzą również rodzice z dziećmi młodszymi. Zaproponowała aby usunąć z regulaminu 

dolną granicę wiekową. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zapytała, kto z Radnych jest za wprowadzeniem 

zaproponowanej zmiany? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

proponowaną zmianę w załączniku do uchwały. 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  odczytała projekt uchwały, po czym zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania do projektu uchwały? Pytań nie zgłoszono więc Przewodnicząca 

poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

uchwałę Nr XLIX/278/2010 w sprawie uchwalenia regulaminu korzystania z gminnych 

placów zabaw znajdujących się na terenie gminy Leszno. 



10 

 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 13 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Odpowiedzi nie było. 

Ad. 14 

Sprawy różne. 

Barbara Koza - Przewodnicząca Rady zapytała, kto chce zabrać głos w sprawach różnych? 

Wiesław Kuźmiński – Rady podziękował Panu Wójtowi za wykonanie podjazdów do posesji 

na całym osiedlu. 

Marek Lipiński – Radny podziękowała Panu Wójtowi za poprawienie dróg na Gawartowej 

Woli. 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy przekazał podziękowania w postaci dyplomu Radnemu – 

Markowi Lipińskiemu za długoletnie działanie na rzecz lokalnego samorządu. Wójt 

przypomniał, że wyróżnienia przyznawane były Radnym, którzy pełnią swoją funkcję trzy lub 

więcej kadencji, a Pan Marek jest Radnym już czwartą kadencję.  

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zapytała Wójta czy przewiduje spotkania Rady Gminy 

w czasie wakacji? 

Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że nie może jednoznacznie odpowiedzieć na to 

pytanie ponieważ różne są sytuacje, może wyniknąć jakaś bieżąca sprawa i wówczas 

konieczne będzie zwołanie sesji nadzwyczajnej. Na chwilę obecną dzisiejsza sesja Rady 

wyczerpała bieżące potrzeby Urzędu oraz mieszkańców gminy. Wójt przypomniał, że 

jesteśmy w trakcie rozliczania kilku wniosków unijnych, których prawidłowe ukończenie 

czasami wymaga uchwały Rady Gminy, ale na chwilę obecną nie ma takiej konieczności.  

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś chce zabrać jeszcze głos w 

sprawach różnych? Nikt się nie zgłosił.  

  

Ad. 15 

Zamknięcie posiedzenia 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że w wyniku wyczerpania porządku 

obrad zamyka obrady sesji. Przewodnicząca podziękowała wszystkim i zamknęła posiedzenie 

Rady Gminy o godzinie 18:10. 

 

 
Protokół sporządziła 

Iwona Studnicka 

 

 

         
 


